
 

 
Tryggheten i vårt närområde 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

Den senaste tiden har det rapporterats om rån och rånförsök av unga mot unga vid bland annat 

Nacka Forum. Att vi alla ska bidra till vår trygghet är viktigt och önskvärt. Vi tror att det är viktigt att 

agera snabbt för att hindra att den typen av beteende får fotfäste. I en omvärld där extremismen har 

visat sitt otäcka ansikte är det viktigt för alla demokratiska krafter att jobba för ökad trygghet hos 

våra invånare. 

Polisen har nyligen fått stort tillskott av poliser och den omorganisation som förra regeringen tillsatte 

fortgår alltjämt. Dessa torde ge utrymme för förbättringar. Samtidigt är det kommunen som ansvarar 

för det sk territoriet som kan jobba med förebyggande åtgärder, belysningsprogram, 

nattvandringsverksamhet, trygghetsvärdar m.m.  

Därför undrar vi: 

‐ villa konkreta åtgärder som kommunen har genomfört med anledning av den senaste tidens 

händelser? 

‐ finns det en åtgärdsplan för att sätta stopp för att stävja det kriminella beteendet? 

‐ vilka långsiktiga åtgärder planeras för att minimera risken för att Denver typen av brottslighet 

blossar upp eller får fotfäste? 
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